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   Mesto Gbely 
     Nám. Slobody 1261, 908 45  Gbely 

 

 

Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia mestského zastupiteľstva, 

            konaného dňa 7.6.2021 v Dome kultúry Gbely 

Prítomní: viď prezenčná listina (príloha č. 1) –   12  poslancov 

 

Primátor mesta privítal JUDr. Petra Mihála, okresného prokurátora  a Mgr. Bc.  Petra 

Havrana zo spoločnosti Energiepark s.r.o. 

 

Program:               

1. Otvorenie 

2. Dodatok č. 1 k VZN č. 4.1./2019 o spôsobe nakladania s komunálnymi odpadmi na  

     území mesta Gbely – protest prokurátora 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Záverečný účet Mesta Gbely za rok 2020, správa hlavnej kontrolórky, stanovisko  

     audítora, VII. zmena rozpočtu mesta Gbely v roku 2020 – rozpočtové opatrenie  

     primátora mesta 

5. Návrh 1. zmeny rozpočtu na rok 2021 

6. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Gbely na roky  2021-2027 

7. Návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 1/2017 o výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej  

     škole 

8. Návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 3/2008 o určení výšky mesačného príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov na činnosť školského klubu detí, ktorého zriaďovateľom 

je Mesto Gbely 

9. Návrh Dodatku č. 2 k VZN č. 2/2016 Prevádzkový poriadok pre pohrebisko v meste  

     Gbely 

10. Návrh VZN o výške úhrady za sociálne služby poskytované v zariadení sociálnych  

       služieb DPS n.o. Gbely, Výročná správa DPS n.o. Gbely za rok 2020 

11. Rôzne 

12. Diskusia 

13. Ukončenie                                              

 

Poslanec p. Papánek sa spýtal, prečo na rokovanie nie je predložený jeho návrh na 

zmenu rokovacieho poriadku. Dodal, že návrh bol predložený ešte na predchádzajúcom 

zasadnutí MsZ. Spýtal sa, či návrh má znovu predložiť na zasadnutie MsZ. 

 

Ing. Hazlinger odpovedal, že návrh nemusí znovu predkladať a bude zaradený na 

budúce. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za návrh programu rokovania  mestského zastupiteľstva 

predloženého  poslancom, ktorých bolo v tom čase prítomných  12. 
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Výsledok hlasovania: 

Za 11 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Peter Pecha, Mgr. Eva Volková, Ing. Petra 

Volková 

Zdržal sa: 0 

Proti 1 poslanec: Tomáš Papánek 

 

Primátor mesta určil zapisovateľku zápisnice: 

 

Zapisovateľka: Mgr. Andrea Šupíková     

    

Primátor mesta určil overovateľov zápisnice: 

 

Overovatelia:    doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD. 

                           Ing. Róbert Kádar 

                                

Primátor predložil poslancom  na odsúhlasenie  návrh  zloženia  návrhovej komisie:   

 

Návrhová  komisia: Mgr. Mária Karasová  -  predseda 

                                   Ing. Ondrej Chocholáček - člen 

                        p. Peter Pecha - člen 

 

Keďže neboli  pripomienky k návrhu, primátor mesta dal hlasovať za členov 

návrhovej komisie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

 

k bodu 2 

Dodatok č. 1 k VZN č. 4.1./2019 o spôsobe nakladania s komunálnymi 

odpadmi na území mesta Gbely – protest prokurátora 
 

 

Na mesto Gbely bol dňa 13.5.2021 doručený protest prokurátora OP Skalica proti 

ustanoveniu § 4 ods. 2 VZN mesta Gbely č. 4.1./2019 o spôsobe nakladania 

s komunálnymi odpadmi na území mesta Gbely v znení Dodatku č. 1 prijatým 

mestským zastupiteľstvom mesta Gbely dňa 7.12.2020.  

 

Okresný prokurátor navrhuje predmetné ustanovenie § 4 odsek 2 zrušiť a nahradiť ho 

novým ustanovením.  

 

Protest prokurátora bol prerokovaný v komisii pre životné prostredie, poľovníctvo 
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a rybárstvo, vodné a lesné hospodárstvo a v komisii pre ekonomiku, legislatívu 

a verejný poriadok, členovia ktorých odporúčajú poslancom prijať nasledovné 

uznesenie. 

 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

 

Návrh na uznesenie:  

 

MsZ vyhovuje protestu prokurátora:   

 

a napadnuté ustanovenie § 4 ods. 2 VZN mesta Gbely č. 4.1./2019 o spôsobe nakladania 

s komunálnymi odpadmi na území mesta Gbely v znení Dodatku č. 1 nahrádza novým:  

 

§ 4 ods. 2 znie: „Zber komunálneho odpadu v mestskej časti Adamov (rekreačné chaty) 

je vykonávaný v mesiacoch máj, jún, júl, august a september, jedenkrát týždenne, 

nádoby sú umiestnené na vyhradených miestach. V ostatných mesiacoch bude možné 

komunálny odpad v mestskej časti Adamov (rekreačné chaty) uložiť na zbernom dvore 

v Gbeloch počas otváracích hodín zberného dvora. Biologicky rozložiteľný odpad 

(napr. lístie, tráva) je pôvodca povinný zhodnotiť na vlastné náklady (napr. 

kompostovaním) na vlastnom pozemku. Je zakázané tento odpad ukladať do nádob na 

komunálny odpad.“ 

 

Do rozpravy sa prihlásil poslanec RNDr. Brunovský, PhD., ktorý požiadal JUDr. 

Mihála, okresného prokurátora, aby prítomných  oboznámil s protestom prokurátora. 

 

JUDr. Mihál – zdôvodnil protest prokurátora. Vysvetlil, že chápe myšlienku 

ustanovenia, ktorou sa snažilo MsZ riešiť odpad v lokalite Adamov, ale musí to byť 

v rámci zákona. 

 

Ing. Chocholáček sa spýtal, či biologicky rozložiteľný odpad je pôvodca povinný 

zhodnotiť na vlastné náklady na vlastnom pozemku. Mal otázku, či tráva, ktorú 

podaruje susedovi pre zvieratá, je porušením zákona. 

 

Ing. Hazlinger vysvetlil, že prokuratúra je dozorujúci orgán, nie je vykladač zákona. 

Samosprávy nemajú možnosť vopred konzultovať s okresnou prokuratúrou všeobecne 

záväzné nariadenia. Samosprávy majú možnosť vyhovieť alebo nevyhovieť, aby 

okresná prokuratúra vedela, či dať návrh na súd.   

 

JUDr. Mihál – agenda obcí a miest je komplikovaná. Nie je to vždy v rozpore so 

zákonom ukladať povinnosti. Mesto musí nájsť nejaké mechanizmy na odpadovú 

politiku. Musia byť však v súlade so zákonom.  

 

Keďže neboli ďalšie pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 
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 k bodu 3 

Kontrola  plnenia uznesení 

 
Prijaté uznesenia na ostatnom zasadaní MsZ  sú priebežne plnené. Prebieha zber 

stanovísk štátnych a zainteresovaných orgánov  k územnému konaniu pre lokalitu 

„Kúcanka“. 
 
 

k bodu 4 

• Rozpočtové opatrenie primátora mesta - VII. zmena rozpočtu mesta 

Gbely v roku 2020 
 
V súlade so zákonom o rozpočtových pravidlách a uznesenia MsZ som vykonal koncom 

roka rozpočtové opatrenie, kde do príjmu boli zapojené najmä dotácie zo štátneho 

rozpočtu a rôzne nevyhnutné presun medzi rozpočtovými položkami. Poslanci obdržali 

materiál v písomnej forme. 

 

Členovia komisie pre ekonomiku prerokovali VII. zmenu bez pripomienok.  

 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie: 

 

MsZ berie na vedomie: 

 

VII. zmenu rozpočtu mesta Gbely na rok 2020, ktorú vykonal rozpočtovým opatrením 

primátor mesta v zmysle MsZ č. 234/2008 a § 14 ods. 2 písm. a), b), c) a d) zákona č. 

583/2004 O rozpočtových pravidlách územnej samosprávy v znení neskorších zmien 

a doplnkov. 

 

Keďže neboli vznesené  ďalšie pripomienky, primátor mesta konštatoval, že poslanci 

MsZ zobrali na vedomie VII. zmenu rozpočtu mesta Gbely na rok 2020, ktorú vykonal 

rozpočtovým opatrením primátor mesta v zmysle MsZ č. 234/2008 a § 14 ods. 2 písm. 

a), b), c) a d) zákona č. 583/2004 O rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

v znení neskorších zmien a doplnkov. 

 

• Záverečný účet Mesta Gbely  za rok 2020, správa hlavnej 

kontrolórky, stanovisko audítora 

 

Rozsiahly  materiál, ktorý informuje verejnosť o nakladaní s finančnými prostriedkami 

v roku 2020, zároveň obsahuje aj výrok audítorky, ako aj stanovisko hlavnej 

kontrolórky mesta,  ktoré  odporúčajú  poslancom MsZ prijať záverečný účet Mesta 

Gbely za rok 2020 bez výhrad. 

Uvedený materiál bol prerokovaný v komisii pre ekonomiku, legislatívu a verejný 

poriadok, členovia ktorej odporúčajú poslancom prijať nasledovné návrhy na uznesenia. 
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Primátor mesta prečítal návrhy na uznesenia a otvoril rozpravu k tomuto bodu 

rokovania. 

 

MsZ berie na vedomie: 

 

Rozbor rozpočtového hospodárenia mesta Gbely  za rok 2020.  

 

MsZ berie na vedomie: 

 

Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2020. 

 

MsZ berie na vedomie: 

 

Správu audítora za rok 2020. 

 

MsZ berie na vedomie: 

 

Hodnotiacu správu k programovému rozpočtu mesta Gbely za rok 2020. 

 

MsZ berie na vedomie: 

 

Prebytok bežného a kapitálového rozpočtu vo výške 867 344,94 €, upravený - znížený 

o 85 371,44 € (nevyčerpané prostriedky zo ŠR a podľa osobitných predpisov). Prebytok 

po úprave 781 973,50 €.  

 

MsZ schvaľuje: 

 

Záverečný účet mesta Gbely za rok 2020 a Celoročné hospodárenie mesta Gbely za rok 

2020   bez výhrad. 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Prebytok bežného a kapitálového rozpočtu vo výške 781 973,50 € použiť na krytie 

schodku finančných operácií, ktorý je vo výške 641 479,81 € a zostatok vo výške 

celkom 140 493,69 € použiť na tvorbu rezervného fondu.   

 

Keďže neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta 

konštatoval, že poslanci MsZ zobrali na vedomie: 

• rozbor rozpočtového hospodárenia mesta Gbely  za rok 2020, 

• stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu za rok 2020,   

• správu audítora za rok 2020, 

• hodnotiacu správu k programovému rozpočtu mesta Gbely za rok 2020, 

• prebytok bežného a kapitálového rozpočtu vo výške 867 344,94 €, upravený - 

znížený o 85 371,44 € (nevyčerpané prostriedky zo ŠR a podľa osobitných 

predpisov). Prebytok po úprave 781 973,50 €.  

 

Primátor mesta dal hlasovať za predložené uznesenia: 

 

 



 6 

MsZ schvaľuje: 

 

Záverečný účet mesta Gbely za rok 2020 a Celoročné hospodárenie mesta Gbely za rok 

2020   bez výhrad. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Prebytok bežného a kapitálového rozpočtu vo výške 781 973,50 € použiť na krytie 

schodku finančných operácií, ktorý je vo výške 641 479,81 € a zostatok vo výške 

celkom 140 493,69 € použiť na tvorbu rezervného fondu.   

 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

   k bodu 5 

Návrh I. zmeny rozpočtu na rok 2021 

Poslanci obdržali uvedený návrh v písomnej podobe. S týmto návrhom úzko súvisí aj 

návrh na prijatie zdrojov financovania výstavby inžinierskych sieti v lokalite „Kúcanka“ 

a to formou preklenovacieho úveru.  

Uvedený materiál bol prerokovaný v komisii pre ekonomiku, legislatívu a verejný 

poriadok, členovia ktorej odporúčajú poslancom prijať nasledovné návrhy na uznesenia. 

Primátor mesta prečítal návrhy na uznesenia a otvoril rozpravu k tomuto bodu 

rokovania. 

 

MsZ schvaľuje: 

 

I. zmenu rozpočtu mesta Gbely na rok 2021. Neoddeliteľnou súčasťou tohto uznesenia 

je komentár k I. zmene rozpočtu. 

 

Rozpočet Mesta Gbely po I. zmene rozpočtu je vyrovnaný: 

Bežné príjmy spolu 5 079 699 Bežné výdavky spolu 4 608 545 

Kapitálové príjmy spolu 189 747 Kapitálové výdavky spolu 1 171 182 

Príjmy z finančných operácií 1 028 603 Výdavky z finančných operácií 518 322 

 6 298 049  6 298 049 

Rozdiel    0 
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MsZ schvaľuje: 

 

Čerpanie rezervného fondu vo výške 19 500,- EUR na financovanie kapitálových 

výdavkov mesta Gbely. 

 

MsZ schvaľuje: 

 

prijatie úverového rámca vo výške istiny 1.500.000,- EUR  + príslušenstvo ( zmluvne 

dohodnutý úrok, poplatky, príp. úroky z omeškania), za účelom financovania 

kapitálových výdavkov – technická infraštruktúra IBV Kúcanka.  

 

MsZ berie na vedomie  

 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k prijatiu úverového rámca vo výške 1,5 mil. EUR.  

 

Primátor mesta otvoril rozpravu, do ktorej  sa prihlásil poslanec p. Papánek, ktorý sa 

spýtal, či je projekt na budovanie vody a kanalizácie.   

 

Ing. Hazlinger – cena, ktorá je uvedená v návrhu je od projektanta. 

 

p. Papánek -  prečo sa schvaľuje projektová dokumentácia vopred. Sú to peniaze 

všetkých občanov a nie sme tu na to, aby sme schvaľovali bianko zmenky.  

 

Ing. Hazlinger – vysvetlil, že je potrebné vyhlásiť súťaž. 

 

p. Papánek sa spýtal, prečo nie sú predložené kompletné materiály aj s projektovou 

dokumentáciou. Ďalej dodal, že na minulom zasadnutí poslanci schválili, že iba nad 

mokraďou Kúcanka bude vybudovaný park o rozlohe 3 000 m2 a v materiály nad 

mokraďou sú naplánované pozemky.  

 

Ing. Hazlinger – jednozačne z uznesenia vyplýva kompromisné riešenie. Najprv na 

zasadnutie poslancov išli dve alternatívy, z ktorého vzišlo kompromisné riešenie. Mesto 

navrhovalo, aby sa tá plocha zastavala celá.  A druhý  návrh, aby sa nestavalo  nad 

Kúcankou vôbec. MsZ schválilo kompromisné riešenie, kde je podmienka, že plocha, 

ktorá sa nezastavá, bude na vybudovanie parku o rozlohe min. 3 000 m2.  Rodinné 

domy sú naplánované po bokoch. Ide o kompromis. Park by inak vychádzal v záhradách 

rodinných domov. 

Prebieha zákonná povinnosť zisťovania od jednotlivých organizácií a štátnych inštitúcií 

stanovísk. Poslanci súhlasili, aby siete nešli cez jamu, ale po obvode. Poslanci chceli 

park, čo podľa primátora mesta sú zbytočne vyhodené verejné prostriedky. Rodinné 

domy budú pri lese,  park by mohol byť aj za štadiónom. Zbytočne je to predražované, 

ale  je to v decembri poslancami schválený kompromis. 

Požiadal poslanca p. Papánka, aby to účelovo neblokoval, aby sa umožnilo mladým 

rodinám stavať domy,  aby sa mohol pozemok zasieťovať, lebo stavebný materiál sa 

veľmi zdražuje. Ďalej dodal, že v zmene rozpočtu je zahrnuté budovanie vody 

a kanalizácie. 

 

p. Papánek prebieha v tej lokalite EIA. 
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Ing. Hazlinger-  skonštatoval, že v minulosti,  na komisii ŽP sa p.  Jahodka vyjadril, že 

si nekupoval pozemok na to, aby za ním vyrástlo sídlisko. Podľa normy projekt musí 

pre  každý rodinný dom rátať s 3 parkovacími miestami a tak sa dostaneme nad 100 

parkovacích miest. A preto musíme mať zisťovacie konanie. Dostali sme kladné 

stanoviska od všetkých inštitúcií. Jediný - účastník konania, ktorý je proti, je p. Jahodka. 

Výstavba sa týmto umelo predlžuje, odkladá a hlavne predražuje. 

 

Ing. Mihál –  sa spýtal, ako je plnenie uznesenia, že iba nad mokraďou. Ak ho neplníme 

tak to zmeňme. Dajme to uznesenie do reality. 

 

Ing. Hazlinger, prečítal návrh na uznesenie.  Nikto nespochybnil urbanistickú štúdiu, 

ktorá bola predložená. V nej je uvedené, kde majú byť vystavané chodníky, cesty, 

osvetlenie, rodinné domy, bola jediná podmienka o minimálnej ploche 3 000 m2 park 

a tá podmienka je zväčšená na 4 000 m2. Bolo to podľa urbanistickej štúdie, ktorú 

poslanci v decembri 2020 schválili.  

 

Ing. Chocholáček – sa vyjadril, že obidve strany prijali kompromis. Pre mňa je táto 

téma, kde bude park, uzatvorená. Každému bolo jasné, kde bude mokraď alebo kde 

bude park. Na tomto sme sa zhodli. Spýtal sa na ďalší park s ihriskom pri štadióne. 

Chcel vyjadrenie, či tam budú dva parky.  

 

p. Papánek – ten rozvrh pozemkov je mi jedno. Treba ich usporiadať tak, aby neboli nad 

mokraďou. Spýtal sa, čo bude stáť to zavážanie. To je predražanie projektu. 

 

Ing. Hazlinger –   park za štadiónom je schválený od roku 2003 v územnom pláne. 

Momentálne je tam orná pôda, ktorú obrába PD Gbely. Park bude nad Kúcankou. 

Zavážanie jamy bude finančne výhoda, lebo tam vznikne veľké množstvo zeminy 

z budovania inžinierskych sietí a tá sa využije na zavezenie jamy. 

 

Mgr. Volková E. – sa spýtala na osvetlenie v Adamove. 

 

Ing. Hazlinger – vysvetlil, že ide o niekoľko svetiel pri ceste od prvého mostu po 

poslednú chatu smerom k Morave. Je to komunikácia mesta a jedno osvetlenie by malo 

ísť na parkovisko, kde sú kontajnery. 

 

Mgr. Horinková sa spýtala, či na brehoch sa budú stavať domy. 

 

Ing. Hazlinger vysvetlil, že OU Skalica je schválený technologický postup ako zavážať 

jamu. 

 

Mgr. Horinková sa spýtala, či si niekto kúpi dom na mokradi. Dodala, že vidí problém 2 

rodinných domov, ktoré budú stáť nad mokraďou. 

 

Ing. Hazlinger vysvetlil, že nad mokraďou nebudú a že teraz sa riešia inžinierske siete.  

 

RNDr. Brunovský, PhD. – dodal, že ho mrzí, že projektovú dokumentáciu  nemali 

poslanci vopred. Ak je téma zasadnutia, tak by poslanci mali mať materiály, aby sme sa 

nedoťahovali.  
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Ing. Chocholáček dodal, že ak nikto nekúpi pozemok nad mokraďou, tak tam schválime 

rozšírenie parku. 

 

Ing. Hazlinger – zavážanie sa robí technológiou a zhutňovacími skúškami. Rodinné 

domy sa budú stavať po obvode. Keď ich budeme stále odkladať, tak niektorí sa 

rozhodnú stavať inde.  Teraz sa schvaľuje budovanie vody a kanalizácie. 

 

p. Papánek – prečo poslanci neobdržali projekty, keď sa ide schvaľovať zmena rozpočtu 

na budovanie vody a kanalizácie. 

 

Ing. Hazlinger vysvetlil, že projektant robí na projektoch. Kanalizácia pôjde v ceste.  

 

p. Papánek – sa spýtal na budovanie verejného osvetlenia v Adamove, či bude vzdušné 

alebo zemou.  

 

Ing. Hazlinger – to bude predmetom rokovania so ZSE. Bude záležať od rokovania, či 

to bude na stĺpy, alebo priplatíme za solárne svetlá.  

 

p. Papánek – ďalej sa spýtal na kamerový systém v akom je stave, prečo nie je štúdia. 

 

Ing. Kováčová – vysvetlila, že na  verejné osvetlenie my nemôžeme dať vypracovať 

projekt, keď nemáme položku v rozpočte.  Na konkrétne investície nemáme položku 

v rozpočte schválenú. 

 

Ing. Hazlinger  - vysvetlil, že na kamerový systém sme brali leasing. Čakáme na výzvu, 

aby sme mohli urobiť výmenu kamerového systému. Návrh na kúpu kamery, ide len  o 

výmenu jednej kamery za novú. Zároveň dodal, že záznamy z kamery slúžia na 

odhaľovanie vandalizmu a trestnej činnosti najmä pre potreby Polície. 

 

p. Papánek navrhol, aby boli predložené ponuky na nový kamerový systém. 

 

Ing. Hazlinger vysvetlil, že kamerový systém je funkčný, niektoré kamery sú už 

vymenené.   

 

Ing.Chocholáček súhlasí s návrhom p. Papánka, aby bol posúdený celý kamerový 

systém. 

 

Mgr. Volková E. – navrhla, aby sa cez mesačník Gbelan oslovili občania zo sídliska 

Záhumenice, či majú záujem o vybudovanie uzamykateľného boxu na odpad. 

 

Ing. Hazlinger  - odpovedal, že sa môže jestvujúci box nafotiť a uverejniť do Gbelana. 

 

p. Papánek navrhol, aby firma, ktorá vyváža odpad,  mala od všetkých boxov kľúč. 

 

Ing. Hazlinger – skúsime túto tému prerozprávať s firmou. Zároveň dodal, že každý box 

je pre určitý počet obyvateľov. Je potrebný súhlas všetkých obyvateľov, či majú 

o uzamykanie boxu záujem.  

 

p. Papánek – ten súhlas nie je potrebný. Vo väčších mestách to nepotrebujú. Ako 

ošetríme, aby odpad nevyhadzovali na činžiakoch. Toto je jediná cesta. Dodal, že 
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s týmto bodom zmeny rozpočtu súhlasí.  

 

Ing. Kádar – sa vyjadril k pozemkom na Kúcanke. Každé zhutňovanie končí skúškou 

a objednávateľ dostáva certifikát. Každý stavebník by mal mať geologický prieskum 

pred začatím výstavby rodinného domu.  Takže títo stavebníci, čo budú stavať nad 

mokraďou budú mať výhodu, lebo toto budú mať.  

 

Keďže neboli ďalšie pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta 

 konštatoval, že poslanci zobrali na vedomie „Stanovisko hlavnej kontrolórky k prijatiu 

úverového rámca vo výške 1,5 mil. EUR“. 

 

Primátor mesta dal hlasovať za 1. zmenu rozpočtu na rok 2021. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 8 poslancov: Adam Ambra, Ing. Róbert Kádar,  Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. 

Štefan Komorný, ArtD.,  Mgr. Mária Karasová, Peter Pecha, Mgr. Eva Volková, Ing. 

Petra Volková 

Proti 1 poslanec: Tomáš Papánek 

Zdržali sa 3 poslanci: RNDr. Peter Brunovský, PhD., Mgr. Petra Horinková, Ing. 

Miroslav Mihál 

 

Primátor mesta dal hlasovať za  prijatie úverového rámca vo výške istiny 1.500.000,- 

EUR  + príslušenstvo ( zmluvne dohodnutý úrok, poplatky, príp. úroky z omeškania), za 

účelom financovania kapitálových výdavkov – technická infraštruktúra IBV Kúcanka.  

 

Výsledok hlasovania: 

Za 8 poslancov: Adam Ambra, Ing. Róbert Kádar,  Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. 

Štefan Komorný, ArtD.,  Mgr. Mária Karasová, Peter Pecha, Mgr. Eva Volková, Ing. 

Petra Volková 

Proti:0 

Zdržali sa 4 poslanci: RNDr. Peter Brunovský, PhD., Mgr. Petra Horinková, Ing. 

Miroslav Mihál, Tomáš Papánek 

 

k bodu 6 

Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Gbely na roky 

2021-2027  

 

Poslanci obdržali návrh strategického dokumentu – Program hospodárskeho 

a sociálneho rozvoja mesta Gbely na roky 2021 – 2027, ktorý bol zverejnený na stránke 

mesta. Neboli vznesené žiadne pripomienky. Okresný úrad Skalica odbor ŽP rozhodol, 

že strategický dokument sa nebude posudzovať podľa z.č. 24/2006 Z.z. t.j. to znamená, 

že sa nemusí  vypracovať posudok o vplyvoch na životné prostredie.  

Uvedený materiál bol prerokovaný v komisii pre ekonomiku, legislatívu a verejný 

poriadok, členovia ktorej odporúčajú poslancom prijať  návrh na uznesenie. 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a otvoril  rozpravu k tomuto bodu 

rokovania. 
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MsZ schvaľuje: 

Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Gbely na roky 2021-2027. 

Do rozpravy sa prihlásil poslanec Ing. Mihál, ktorý uviedol, že materiál  je zaujímavý, 

veľa histórie, skutkového stavu a spýtal sa primátora mesta a poslanca TTSK na  

okružnú križovatku Kúty – Kopčany, ktorá je uvedená swot analýze v časti slabé 

stránky mesta Gbely.  

Ing. Hazlinger vysvetlil, že Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja  mesta Gbely 

je spracovaný na roky  2021-2027.  Na tomto materiály  sa podieľali všetci pracovníci 

mesta. V súčasnosti nevieme,  aké budú možnosti čerpania z európskych fondov.  Pri 

každej žiadosti o akýkoľvek grant, je požiadavka, či je v súlade s PHSR. V rámci kraja 

sú nejaké priority, určite by sa kraj nebránil, ak by sa mohli čerpať prostriedky.  

V tomto prípade by Mesto bolo ako koordinátor a bolo súčinné pri vysporiadavaní  

pozemkov. Pri križovatke by sa vytvorila elipsa, pribúda viac aut do rekreačnej oblasti 

a stále sa tam stavajú nové chaty. Často občania jazdia skrátenou cestou 

k novovybudovaným chatkám, ktorá by mohla v budúcnosti slúžiť ako spojnica 

k chatkám. Uvidíme, aké budú možnosti čerpania grantov.  Ďalej  dodal, že vzhľadom 

na  množstvo ciest vo vlastníctve Trnavského samosprávneho kraja, ktoré potrebujú 

opravu, toto nie je prioritou. Pracovníci mesta  sa snažili, aby  tento materiál bol čo 

najvariabilnejší. 

Ing. Mihál sa spýtal na  využitie  minerálnej vody  v areáli DPS n.o. Gbely.  

Ing.Hazlinger – vysvetlil, že je to možné riešiť z pohľadu mesta, len z grantov alebo 

v spolupráci s investorom.  

Ing.Mihál  -  sa spýtal, či ide o technickú záležitosť, či je to realizovateľné. Vieme to 

zadefinovať z hľadiska chemického a  životného prostredia,   mohol by sa investor 

nasmerovať.  

Ing. Hazlinger – problém je stále v tom, že sa  nemôže vypúšťať minerálna voda do 

kanalizácie, lebo by zničila baktérie v čističke. Je to technicky zložitejšie, či sa opraví 

vrt alebo sa vyvŕta nový vrt, aby  sa to dalo zatláčať. Je to  finančne veľmi náročné.  

p. Papánek – sa  spýtal, ako sa povoľujú chaty v Adamove, či ako chata alebo rodinný 

dom, či ide o chatovú oblasť. 

Ing. Hazlinger – vysvetlil, že v minulosti boli podmienky chaty o výmere 4 x 4 m. 

V súčasnosti je povolená výstavba rekreačnej chaty, informáciu získajú na stavebnom 

úrade. 

Keďže neboli ďalšie pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 
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k bodu 7, 8 

• Návrh dodatku č.2 k VZN č.1/2017 O výške príspevku za pobyt 

dieťaťa v materskej škole 

Uvedený materiál bol prerokovaný v dvoch komisiách – komisii školskej a komisii 

ekonomickej, členovia ktorých odporúčajú poslancom prijať nasledovný návrh na 

uznesenie. 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenia a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

MsZ vydáva: 

Dodatku č.2 k VZN č.1/2017 O výške príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole 

 

Keďže neboli žiadne pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal hlasovať za 

predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 10 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Peter Pecha, Mgr. Eva Volková, Ing. Petra Volková 

Zdržal sa 1 poslanec: Tomáš Papánek 

Proti 1 poslanec: Ing. Miroslav Mihál 

 

• Návrh dodatku č. 2 k VZN č. 3/2008 O určení výšky mesačného 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov na činnosť šk.klubu detí, 

ktorého zriaďovateľom je Mesto Gbely 

 

Aj tento návrh dodatku k VZN o poplatkoch v školskom klube prerokovali členovia 

dvoch komisií, ktorí odporúčajú poslancom MsZ prijať nasledovný návrh na uznesenie. 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenia a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

MsZ vydáva: 

dodatok č. 2 k VZN č. 3/2008 O určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov na činnosť šk.klubu detí, ktorého zriaďovateľom je Mesto Gbely. 

Do rozpravy sa prihlásil Ing. Mihál, ktorý upozornil na to, že podľa školského zákona  § 

114 ods. 3 je uvedené, že príspevok sa uhrádza  do 10. dňa príslušného kalendárneho 

mesiaca a nie  do  15. dňa. 

Ďalej  dodal, že nesúhlasí s návrhom, nakoľko peniaze MŠ dostane + 1880 €  a ZŠ 

dostane + 1824 €. Sú to peniaze, ktoré dostanú za 10 mesiacov naviac.  Tieto peniaze by 

mohlo dať mesto, ktoré by sa mohli ušetriť za právne služby od JUDr. Sotolářa. My si 

nestrážime rozpočet. Spýtal sa, prečo sa zvyšuje poplatok z 15 na 20 €, keďže je to 

veľké percento. Dodal, že 1880 € nie je taká veľká položka mesta, aby sme mladé 

rodiny nepodporili. 

Ďalej dodal, že argument pre zvýšenie odbornej činnosti pedagógov nie je postačujúci, 
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nakoľko toto je v kompetencii riaditeľa školy.  Riaditeľ musí vedieť, či je  to vzdelanie 

potrebné. Súhlasil s tým, aby sa učitelia vzdelávali.  

Ing. Kováčová – posledné zvyšovanie týchto poplatkov bolo v roku 2009. Zdrojov 

financovania pre školy je niekoľko  a to z podielových daní, z rozpočtu mesta, od 

rodičov a z grantov. Zároveň dodala, že zvyšovanie poplatkov v MŠ bolo v roku 2017. 

Zo školskej komisie vzišiel návrh, aby sa prehodnocovali poplatky častejšie. Tieto VZN 

budú platné od 1.9.2021. 

Mgr. Volková E. – potvrdila, že na školskej komisií členovia navrhli prehodnocovať 

poplatky častejšie a to v období 2 – 5 rokov a poplatok by bol vyšší o 1 – 2 €. Na 

komisii bol prítomný aj riaditeľ ZŠsMŠ, Mgr. Jureňa, ktorý bol požiadaný, aby cez 

aplikáciu Edupage všetkým rodičom vysvetlil, prečo je toto zvyšovanie. 

p. Papánek – vyjadril svoj názor, že návrh nepodporí, nakoľko tento rok bol ťažký.  

Dodal, že je to v kontexte s inými položkami v rozpočte. Podporil návrh, aby sa 

poplatky prehodnocovali častejšie. 

Ing. Hazlinger dodal, že ak je rodina v hmotnej núdzi môže požiadať mesto 

o odpustenie poplatku. 

Keďže neboli žiadne pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal hlasovať za 

predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 10 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Peter Pecha, Mgr. Eva Volková, Ing. Petra Volková 

Zdržal sa 1 poslanec: Tomáš Papánek 

Proti 1 poslanec: Ing. Miroslav Mihál 

 

K bodu 8 

Návrh dodatku č. 2 k VZN č. 2/2016 Prevádzkový poriadok pre 

pohrebisko v meste Gbely 

Návrh na zmenu tohto VZN vyvolali najmä zmeny týkajúce sa zmeny prevádzkovateľa 

pohrebiska v našom meste a zároveň sa navrhuje upraviť jednorazový poplatok za 

stavebne pripravený hrob z pôvodnej sumy 150 eur na sumu 250 eur, ktorá zohľadňuje 

náklady mesta vynaložené na vybudovanie nových hrobových miest. Ostatné poplatky 

ostávajú zachované. 

 

Členovia komisie pre ekonomiku odporúčajú poslancom prijať nasledovný návrh na 

uznesenie. 

 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

 

MsZ vydáva: 

 

Dodatok č. 2 k VZN č. 2/2016 Prevádzkový poriadok pre pohrebisko v meste Gbely. 
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Keďže neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

 
k bodu 9 

• Návrh VZN O výške úhrady za sociálne služby poskytované 

v zariadení sociálnych služieb DPS n.o. Gbely, Výročná správa DPS 

n.o. Gbely za rok 2020 

 

Uvedený návrh VZN bol prerokovaný v Správnej rade DPS n.o. Gbely a v sociálnej 

a ekonomickej komisii MsZ, členovia ktorých odporúčajú poslancom prijať nasledovný 

návrh na uznesenie. 

Primátor mesta prečítal návrh na uznesenie a vyzval Ing. Petru Krbicovú, riaditeľku 

DPS n.o. Gbely, aby prítomných poslancov oboznámila s výročnou správou. 

 

MsZ vydáva: 

VZN O výške úhrady za sociálne služby poskytované v zariadení sociálnych služieb 

DPS n.o. Gbely. 

Primátor poďakoval Ing.  Krbicovej a otvoril rozpravu k tomuto bodu rokovania. 

Do rozpravy sa prihlásil poslanec p. Papánek, ktorý poďakoval pani riaditeľke za 

zvládnutie COVID – 19 v zariadení.  Ďalej sa spýtal, aký je priemerný plat 

opatrovateliek, či je vysoká fluktuácia a či je hodnotenie dostatočné. 

Ing.  Krbicová vysvetlila, že asi pred 2 rokmi bola fluktuácia zamestnancov dosť 

vysoká. Teraz je situácia zastabilizovaná, ale rastú nároky klientov  aj  rodinných 

príslušníkov.  Každá opatrovateľka okrem svojej práce musí vedieť komunikovať 

s klientom aj  s rodinnými príslušníkmi. Do budúcnosti sa očakáva nedostatok 

zdravotných sestier, nakoľko si nevyberajú zamestnanie v sociálnych službách. 

Základný plat opatrovateľky je cca 650 € + príplatok za zmennosť, príplatky za nočné, 

sviatky, soboty a nedele. 

p. Papánek – navrhol, aby sa do budúcnosti navyšovali poplatky podľa náročnosti 

sociálnej  starostlivosti. Dodal, že mu ide o to, aby  do budúcna neodišli kvalitní 

pracovníci. 

Ing. Krbicová vysvetlila, že poplatky sú rozdelené podľa stupňa odkázanosti, podľa 

stravy a podľa počtu lôžok na izbe.  Dotácia zo štátu pokryje náklady na mzdy cca 80 

%, zvyšné náklady  sú uhrádzané z platieb za klienta. 
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Keďže neboli  žiadne pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal hlasovať za 

predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

k bodu 10 

• Majetkové prevody 

Poslanci v materiáloch obdržali v bode rôzne aj návrhy na uznesenia týkajúce sa 

majetkových prevodov, ktoré boli prerokované v dvoch komisiách – a to v stavebnej 

a ekonomickej, členovia ktorých odporúčajú poslancom prijať nasledovné návrhy na 

uznesenia. 

 

Primátor mesta prečítal návrhy na uznesenia a otvoril rozpravu k tomuto bodu 

rokovania. 

 

• Usporiadanie predzáhradky pred rodinným domom na ulici Prof. Čárskeho 

 
MsZ schvaľuje: 

 

Odpredaj časti pozemku reg. E-KN parc. č. 657/1, ost.plocha o výmere 1708 m2, 

zapísaného v LV č. 2070 pre obec a kat. úz. Gbely, vo vlastníctve Mesta Gbely, a to 

časti o výmere približne 100 m2 (presná výmera bude určená geometrickým plánom), 

v zmysle § 9a, ods. 8, písm. b.) zákona č. 138/1991 Zb. O majetku obcí v z.n.p. v celosti 

do vlastníctva Ing. Blaženy Chocholáčkovej, rod. Jureňovej, Prof. Čárskeho 218/17, 

Gbely v podiele 5/8 a Ing. Ondreja Chocholáčka, Prof. Čárskeho 218/17, Gbely 

v podiele 3/8 za cenu 4,0 €/m2. 

Keďže neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

 

•   Usporiadanie pozemkov pod prístupovou komunikáciou k ZŠ s MŠ Gbely a 

parkovacími plochami na ulici Jilemnického 

 

 
MsZ schvaľuje: 

 

Odkúpenie spoluvlastníckeho podielu 1/7 pozemku reg. „E“KN parc.č. 1065 zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 318 m2, zapísaného v LV č. 7296, pre obec a kat. úz. Gbely 
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od Anastázie Válkovej, rod. Jančiovej, Čsl. armády 1383/146, 908 45 Gbely, za cenu 4,-

€/m2 do vlastníctva Mesta Gbely, Nám. slobody 1261, 908 45 Gbely. 

 

Keďže neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Odkúpenie spoluvlastníckeho podielu 1/7 pozemku reg. „E“KN parc.č. 1065 zastavaná 

plocha a nádvorie o výmere 318 m2, zapísaného v LV č. 7296, pre obec a kat. úz. Gbely 

od Janky Nerádovej, rod. Mundovej, Wolkrova 1133/11, 851 01 Bratislava, za cenu 4,-

€/m2 do vlastníctva Mesta Gbely, Nám. slobody 1261, 908 45 Gbely. 

 

Keďže neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Odkúpenie spoluvlastníckeho podielu 1/8 pozemku reg. „E“KN parc.č. 5752/1 orná 

pôda o výmere 160 m2, zapísaného v LV č. 5173, pre obec a kat. úz. Gbely od Jozefa 

Kubinca, Prof. Čárskeho 1457, 908 45 Gbely, za cenu 4,-€/m2 do vlastníctva Mesta 

Gbely, Nám. slobody 1261, 908 45 Gbely. 

 

Keďže neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Odkúpenie spoluvlastníckeho podielu 1/8 pozemku reg. „E“KN parc.č. 5752/1 orná 

pôda o výmere 160 m2, zapísaného v LV č. 5173, pre obec a kat. úz. Gbely od Mgr. 

Marcela Rocha, Severná 1410/3, 060 01 Kežmarok, za cenu 4,-€/m2 do vlastníctva 
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Mesta Gbely, Nám. slobody 1261, 908 45 Gbely. 

 

Keďže neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Odkúpenie spoluvlastníckeho podielu 1/4 pozemku reg. „E“KN parc.č. 5752/1 orná 

pôda o výmere 160 m2, zapísaného v LV č. 5173, pre obec a kat. úz. Gbely od Ing. 

Blaženy Chocholáčkovej, rod. Jureňovej, Prof. Čárskeho 218, 908 45 Gbely, za cenu 4,-

€/m2 do vlastníctva Mesta Gbely, Nám. slobody 1261, 908 45 Gbely. 

 

Keďže neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Odkúpenie spoluvlastníckeho podielu 1/16 pozemku reg. „E“KN parc.č. 5752/1 orná 

pôda o výmere 160 m2, zapísaného v LV č. 5173, pre obec a kat. úz. Gbely od Oldricha 

Bančáka, Záhumenice 1464/35, 908 45 Gbely, za cenu 4,-€/m2 do vlastníctva Mesta 

Gbely, Nám. slobody 1261, 908 45 Gbely. 

 

Keďže neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Odkúpenie spoluvlastníckeho podielu 1/2 pozemku reg. „E“KN parc.č. 5750/4 orná 

pôda o výmere 76 m2, zapísaného v LV č. 4188, pre obec a kat. úz. Gbely od Márie 

Mlčochovej, rod. Jurigovej, Záhumenice 661/7, 908 45 Gbely, za cenu 4,-€/m2 do 

vlastníctva Mesta Gbely, Nám. slobody 1261, 908 45 Gbely. 
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Keďže neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Odkúpenie spoluvlastníckeho podielu 3/8 pozemku reg. „E“KN parc.č. 5749/1 orná 

pôda o výmere 62 m2, zapísaného v LV č. 5172, pre obec a kat. úz. Gbely a 

spoluvlastníckeho podielu 1/2 pozemku reg. „E“KN parc.č. 5748/1 orná pôda o výmere 

69 m2, zapísaného v LV č. 5171, pre obec a kat. úz. Gbely od Márie Bobčíkovej, rod. 

Kovárikovej, SNP 1245/34, 908 45 Gbely, za cenu 4,-€/m2 do vlastníctva Mesta Gbely, 

Nám. slobody 1261, 908 45 Gbely. 

 
Keďže neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Odkúpenie spoluvlastníckeho podielu 1/16 pozemku reg. „E“KN parc.č. 5749/1 orná 

pôda o výmere 62 m2, zapísaného v LV č. 5172, pre obec a kat. úz. Gbely od Mgr. 

Emílie Vávrovej, rod. Rozborilovej, Mládeže 638, 908 45 Gbely, za cenu 4,-€/m2 do 

vlastníctva Mesta Gbely, Nám. slobody 1261, 908 45 Gbely. 

 

Keďže neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Odkúpenie spoluvlastníckeho podielu 1/64 pozemku reg. „E“KN parc.č. 5749/1 orná 

pôda o výmere 62 m2, zapísaného v LV č. 5172, pre obec a kat. úz. Gbely a 

spoluvlastníckeho podielu 1/16 pozemku reg. „E“KN parc.č. 5748/1 orná pôda 

o výmere 69 m2, zapísaného v LV č. 5171, pre obec a kat. úz. Gbely od Dany 

Hanzalíkovej, rod. Tomečkovej, Halaštava 1479/3, 908 45 Gbely, za cenu 4,-€/m2 do 
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vlastníctva Mesta Gbely, Nám. slobody 1261, 908 45 Gbely. 

 

Keďže neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Odkúpenie spoluvlastníckeho podielu 1/16 pozemku reg. „E“KN parc.č. 5749/1 orná 

pôda o výmere 62 m2, zapísaného v LV č. 5172, pre obec a kat. úz. Gbely a 

spoluvlastníckeho podielu 1/4 pozemku reg. „E“KN parc.č. 5748/1 orná pôda o výmere 

69 m2, zapísaného v LV č. 5171, pre obec a kat. úz. Gbely od Ing. Mariána Hrušeckého, 

Jilemnického 718/22, 908 45 Gbely, za cenu 4,-€/m2 do vlastníctva Mesta Gbely, Nám. 

slobody 1261, 908 45 Gbely. 

 

Keďže neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

 

• Usporiadanie pozemku pod miestnou komunikáciou na ulici Majerky 

 

 

MsZ schvaľuje: 

 

Odkúpenie pozemku reg.“E“KN parc.č. 5613/2 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

45 m2, zapísaného v LV č. 468, pre obec a kat. úz. Gbely od pani Jany Masárovej rod. 

Plaštiakovej, Záhumenice 1463/39, 908 45 Gbely v celosti za cenu 4,- €/m2 do 

vlastníctva Mesta Gbely, Nám. slobody 1261, 908 45 Gbely. 

 

Keďže neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 
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• Zámena pozemkov na ulici M. Nešpora 

 

 
MsZ súhlasí: 

 

S budúcou zámenou pozemkov, po ukončení dedičského konania, medzi dedičmi po 

nebohom MUDr. Konštantínovi Čárskom a Mestom Gbely bez vzájomného doplácania 

na rozdiel vo výmere a hodnote nehnuteľností. Predmetom budúcej zámeny bude časť 

pozemku parc.č. 2353 (zapísaného v LV č. 7353, pre obec a kat. úz. Gbely), diel 2, 

podľa GP č. 6/2020 (vyhotovil dňa 17.6.2020 C&G Engineering, s.r.o., Stupava), 

z ktorého vzniká novoutvorený pozemok reg. „C“ KN parc.č. 2864/7 ost.pl. o výmere 

571 m2 v budúcom vlastníctve dedičov po MUDr. Konštantínovi Čárskom, za pozemok 

vo vlastníctve Mesta Gbely reg. „E“ KN parc.č. 2378 ost. pl. o výmere 423 m2, zapísaný 

v LV č. 2070, pre obec a kat. úz. Gbely. 

 

Do rozpravy sa prihlásil poslanec Ing. Mihál a požiadal o vysvetlenie zámeny 

pozemkov, kde sa nachádza.  

 

Ing.Hazlinger vysvetlil, že sa na mesto obrátil zástupca dedičov p. Čársky, ktorý prišiel 

s ponukou zameniť pozemky na ulici M. Nešpora. Ide o panelovú plochu pri cintoríne, 

kde sa nachádza aj autobusová zastávka. 

 

Keďže neboli žiadne pripomienky, ani pozmeňujúce návrhy, primátor mesta dal 

hlasovať za predložené uznesenie. 

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

 

• Projekt veterný park Gbely 

Na Mestský úrad v Gbeloch bol doručený Projektový zámer nazvaný VETERNÝ 

PARK GBELY od firmy Energiepark s.r.o, v ktorom navrhujú Mestu Gbely možnosť 

výstavby 3 kusov veterných elektrárni v k.ú Gbely. Na dnešné  zasadanie poslancov bol 

pozvaný  zástupca spoločnosti Energiepark s.r.o. Bratislava – Mgr. Bc. Pavol Havran, 

aby oboznámil poslancov s daným zámerom a zodpovedal na prípadné otázky 

poslancov.  

Uvedený návrh bol predložený aj na rokovanie  všetkých komisií. 

 

Primátor prečítal návrh na uznesenie a vyzval Mgr. Bc. Pavla Havrana, aby prítomných 

oboznámil s projektom. 
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Mestské zastupiteľstvo schvaľuje/ neschvaľuje : 

 

Uzatvorenie  Zmluvy o partnerstve medzi Mestom Gbely a investorom výstavby 3 ks 

veterných elektrární v k.ú. Gbely spoločnosťou Energiepark s.r.o.  

 

Mgr. Bc. Pavol Havran informoval prítomných o histórii firmy. Zároveň vysvetlil, že 

firma má  veterné parky aj v Rakúsku, Slovensku, Českej republike a Maďarsku. Dodal, 

že vietor je najväčší zdroj energie.  V rámci Slovenska chcú pripraviť 2 – 3 projekty. 

Najvhodnejšia lokalita je západné Slovensko a to Trnavský a Nitriansky kraj.  Veterné 

parky musia byť od mesta alebo obce vzdialené min. 1,5 km. Lokalita pre vybudovanie 

veterného parku by  sa mala nachádzať 3,5 km od mesta pri bývalej skládke  Cunín.   

 

Pred  samotnou výstavbou by predchádzalo zabezpečenie dvojstupňovej EIA, 

ornitologického prieskumu, vysporiadanie pozemkov. Vznikli by 1 -2 pracovné miesta. 

Veterný park sa prevádzkuje sám.  Ročný poplatok pre  mesto by predstavoval 10 tis. € 

za 1 vrtulu, t.j. 30 tis. €.  Pri výstavbe by bola vybudovaná spevnená komunikácia, ktorá 

by  po celú dobu životnosti zostala.  Boli by vybudované betónové základy o výmere 20 

x 2,8 m, stožiar by sa skladal z 5 – 6 trúb. Samotná príprava trvá 3 roky a doba 

prevádzky  je 25 rokov, prípoj je kabelážou. 

 

Ing. Hazlinger navrhol poslancom, aby súhlasili s tým, aby sa do diskusie mohli zapojiť 

i prítomní občania.  

 

Výsledok hlasovania: 

Za 12 poslancov: Adam Ambra, RNDr. Peter Brunovský, PhD., Ing. Róbert Kádar,  

Mgr. Petra Horinková, Ing. Ondrej Chocholáček, doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD.,  

Mgr. Mária Karasová, Ing. Miroslav Mihál, Tomáš Papánek, Peter Pecha, Mgr. Eva 

Volková, Ing. Petra Volková 

 

 

Ing. Hazlinger predniesol niekoľko pripomienok z rokovania stavebnej komisie. 

 

 

Vo všeobecnosti sú všetci naklonení zelenej energii. Ale chýba usmernenie a koncepcia 

zo štátnej inštitúcie. Bolo oslovených viacej obcí, a je prekvapený, že by malo byť vo 

viacerých obciach vybudované 2 – 3 elektrárne. Chýba koncepcia štátneho orgánu. 

V Rakúsku je na širokom poli 50 a viac vrtulí, ale ďaleko od obce. Ďalej dodal, že 

Ministerstvo hospodárstva SR medializovalo, že Slovensko je v energii sebestačné a  

môže elektrinu predávať. Ďalej dodal, že by mal byť veterný park 3,5 km od krajných 

domov od Gbelov, avšak od mestskej časti Cunín, kde sú 2 rodinné  domy, je to iba 1 

km a od jazera pri Kopčanoch, kde bývajú občania, je vzdialenosť menšia ako 3,5 km.  

Dodal, že je dôležité aj stanovisko týchto občanov, ktorí tam bývajú. Urbanistický 

pohľad na krajinu s veternými elektrárňami nám rozvoj turistiky nezvýši, skôr naopak. 

Ďalšou pripomienkou bolo, že v minulosti na vytypovanom mieste bola skládka. 

Skládka tam existuje, nie je zrekultivovaná a uzatvorená.  Pozemky sú štátne, ale 

vlastníkom skládky je mesto Holíč. Prevádzkuje ju súkromná spoločnosť, ktorá je dnes 

pretransformovaná na inú spoločnosť. Štátne orgány ju nazvali ako schránková 

spoločnosť.   Niekoľko rokov sa súdime ohľadom skládky a až teraz nazvala Štátna 

inšpekcia túto firmu schránkovou. Preto ďalšou otázkou bolo, ak firma zanikne, kto 

bude prevádzkovať veterný park. Ak by prevádzkovateľ bola štátna spoločnosť napr. 
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firma SPP, je záruka istoty, kto bude zodpovedný.  

Zároveň primátor mesta dodal, že členovia stavebnej komisie aj z dôvodu 

zodpovednosti za ďalšie generácie ľudí  žijúcich v Gbeloch boli všetci proti veternému 

parku. 

 

doc. Mgr. Komorný, ArtD. -  dodal, že v predloženom zámere chýbajú merania, ktoré 

viedli k výberu lokality, aké sú výsledky, aká je účinnosť, aké sú výkony, či boli 

vykonané merania, či boli akustické odhady na krajinu, na prostredie. 

 

Mgr. Bc. Havran odpovedal, že prevádzkujú 54 elektrárni. Inštalovaný výkon je 5,6 

MW. Meranie vetra sme nemerali, nakoľko cena je 2 500 €.  Priemerná rýchlosť vetra je 

od 6,3 – 6,6 m/s vo výške 100 m nad terénom. V tejto fáze je dôležité, či je  to 

prevádzkovateľné. 

 

Ing. Chocholáček dodal, že by sa toho nebál. Firma má svoju históriu.  Neviem ako sa 

k tomu postaviť.  Viac občanov oslovilo poslanca, aby mesto do tohto projektu nešlo.  

 

Mgr. Bc. Havran – vysvetlil, že po skončení životnosti bude musieť firma uviesť 

pozemok do pôvodného stavu, ale spevnené cesty zostanú.  Zároveň dodal, že táto 

ponuka je lukratívna pre malé obce. Taktiež dodal, že je vhodné, aby sa k tomu vyjadrili 

aj občania mesta.  

 

Ing.  Chocholáček – sa spýtal, kto rieši náklady na likvidáciu. Zároveň sa spýtal, či je 

možné cenu 30 tis. € zvýšiť. 

 

Mgr. Bc. Havran – mal by to riešiť prevádzkovateľ. V Rakúsku dostávajú obce väčšie 

príspevky.  

 

Mgr. Horinková – som za zelenú energiu. Nevidí v tom žiadny problém. Zároveň sa 

spýtala, čo ak nebude kladná ornitologická skúška, ako ďalej. 

 

Mgr. Bc. Havran – zruší sa zmluva. 

 

Mgr. Horinková dodala, že podľa veternej  mapy z google je táto lokalita vhodná.  

 

Doc. Mgr. Komorný, ArtD. – odpovedal, že tieto mapy nie sú smerodajné, lebo nie sú 

presné. 

 

Ing. Hazlinger – sa spýtal, či už tento zámer bol konzultovaný s pracovníkmi štátnej 

ochrany prírody, nakoľko v tejto lokalite, bol veľký úhyn Orliaka morského a Haje 

červenej, čo riešia  aj pracovníci kriminálnej polície.  

 

p. Papánek – taktiež vyjadril kladný postoj  k zelenej energii.  Dodal, že všetko má 

svoje výhody  a nevýhody. Je potrebné rozšíriť verejnú diskusiu.  

 

Mgr. Volková E. – sa spýtala, ak to odsúhlasí zastupiteľstvo, či je to záväzné.  Taktiež 

podporila tento návrh. Taktiež dodala, že veterný zdroj ovplyvňuje najmenej  životné 

prostredie. 
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Mgr.  Bc. Havran – dodal, že sa môže stať, že mestské zastupiteľstvo to zruší, toto firma 

nemá právomoc ovplyvniť. Firma chce na Záhorí urobiť 3 projekty, ale rozpracovaných 

musí mať viacero. 

 

p. Pecha – sa spýtal, či je vypracovaná koncepcia na likvidáciu lopatiek a generátorov. 

Je to celosvetový problém. Máme elektro autá a nevieme ako zlikvidovať batérie. Je to 

väčší dosah na ekológiu ako spaľovacie motory. 

 

Mgr. Bc. Havran – u 20  ročnej vrtule sa dá predĺžiť životnosť.  

 

Ing. Hazlinger – dodal, že nie je doriešená likvidácia. 

 

p. Papánek – dodal, že chápe, že je odpad z lopatiek s porovnaním s jadrovou 

elektrárňou. Vytvorené palivo je na XY rokov. Ďalším problémom  môže byť 

vysychanie pôdy. Je to menej ako bane Čáry. 

 

RNDr. Brunovský, PhD. -  z pohľadu predsedu komisie pre životné prostredie vyjadril 

svoj názor, že je to výhodné pre mesto, aj ako atrakcia nielen pre občanov nášho mesta, 

ale aj turistov. 

 

Ing. Chocholáček – dodal, že všetci hovoríme, že je to veľké rozhodnutie a mali by sme 

to nechať na širšiu diskusiu. Navrhol, aby sa dal priestor na vyjadrenie občanom. 

 

Ing. Volková P. – ako predsedníčka ekonomickej komisie sa spýtala, ako je 

zabezpečené, keď sa spoločnosť dostane do straty, kto bude uhrádzať dohodnuté 

finančné prostriedky mestu. 

 

Mgr. Bc. Havran – to je vec súťaže, mesto by obdržalo zmluvu z OLTE. Firma 

Energiepark sa zúčastní súťaže po certifikovanom meraní a cenu nastaví tak, aby 

peniaze boli vyčlenené pre mesto, pre vlastníkov pôdy a pod..  

 

Ing. Hazlinger navrhol, keďže niektorí poslanci sú proti a niektorí za, aby sa k tejto 

téme poslanci MsZ zastupiteľstva vrátili na septembrovom zasadnutí MsZ. 

 

 

• Termín nasledujúceho zasadania MsZ Gbely 

 
Primátor mesta prečítal prítomným poslancom návrh na uznesenie. 

 

MsZ berie na vedomie: 

 

termín zasadania MsZ dňa 6. septembra 2021 o 18.hodine. 

 

Primátor mesta konštatoval, že poslanci MsZ zobrali na vedomie termín zasadnutia MsZ 

dňa 6. septembra 2021 o 18.00 hodine. 
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k bodu 7 

Diskusia 

 
Do diskusie sa prihlásil Mgr. Hyža, ktorý  požiadal o uzamknuteľný box pre činžiakový 

dom č. 1397.  

 

Ing. Hazlinger vysvetlil, že do najbližšieho mesačníka Gbelan pôjde výzva na možnosť 

uzamykania boxov na sídlisku Záhumenice. 

 

Mgr. Hyža sa vyjadril k pozemkom na Kúcanke. Dodal, že mu nevadí aj pozemok nad 

Kúcankou, ale najprv bude mať záujem o menší pozemok. Po prepočítaní nákladov, 

konštatoval, že sa predaj pozemkov a následná výstavba rodinných domov predražuje. 

Cena po prepočítaní na jeho rodinný dom sa predražila o 15 tis. €. Konštatoval, že tieto 

dohadovania ohľadom parku nad Kúcankou sú zbytočné prieťahy. Upozornil na to, že 

ak sa to bude takto zbytočne preťahovať, on bude uvažovať nad kúpou pozemku v inom 

meste, aj keď sa pôvodne rozhodol spolu s rodinou, že by chceli   v Gbeloch  zostať. 

 

p. Papánek sa spýtal, ako vypočítal, že sa mu výstavba rodinného domu predražila 

doteraz o 15 tis. €.  

 

Mgr. Hyža vysvetlil, že doteraz má rozpočet na výstavbu rodinného domu na 150 tis. €.  

Dodal, že k dnešnému dňu sa zdražil všetok stavebný materiál.  Ďalej upozornil na to, 

že za plotom nikto nebude chcieť mať ihrisko. Vie to z vlastnej skúsenosti, nakoľko 

teraz býva na činžiakoch, kde má pod oknami ihrisko a o pol noci tam robia neporiadok. 

 

p. Papánek – ty to vidíš s pohľadu stavebníka. Žijú tam ľudia, čo tam nebudú stavať. Je 

veľa ľudí, čo si prajú nechať Kúcanku. Dodal, že by bolo dobré Kúcanku zanechať 

a dať tam lavičky.  Vysvetlil, že poslanci nie sú za zdražovanie a dodal, že mesto 

nestanovilo cenu pozemku. Určite to aj mesto bude stáť viac. 

 

Mgr. Hyža – cenu pozemku neviem, odhadom kalkulujem. Dodal, že tiež vyrastal pri 

Kúcanke. Keby Kúcanka bola  tak zachovaná ako pred 20 rokmi, bol by za ponechanie, 

ale dnes to nemá zmysel. Dodal, že 80 % ľudí ani okolo Kúcanky nešlo. 

 

p. Papánek – toto je pravé životné prostredie, keď sa nezasahuje. Dodal, že mu je 

stavebníkov ľúto. Dodal, že je potrebné dať návrh, čo bude pozemok stáť.  

 

Mgr. Hyža – idem do toho rizika, rozhodol som sa a ešte počkám na cenu pozemku.  

 

Mgr. Volková E. – sa spýtala na faktúry od JUDr. Sotolářa, ktoré boli zaslané 

poslancom. Chýbali tam nejaké faktúry.  

 

Ing Hazlinger – dodal, že na budúce zasadnutie sa doplnia. 

 

p. Papánek – spýtal sa, či sú to efektívne vynaložené náklady mesta, keď my si 

objednáme právnika z Košíc, ktorý si vyfakturuje za cestovné výlohy ako za právne 

služby. Prečo nemáme právnika z okolia a objednávame právnika až z Košíc. 

Nespochybňuje kvalitu právnika. Zároveň dodal, že na druhej strane zvyšujeme 

poplatky pre deti.  
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Ing. Hazlinger – peniaze na to cestovné sú primerané v súlade s vyhláškou 

o odmeňovaní právnikov. Je to špecialista na samosprávy.  

 

Ing. Mihál – dodal, že JUDr. Sotolář je odborník na samosprávu, ktorý posudzuje aj 

dopravnú značku na ulici Družstevnej.  Samosprávy z okolia zrušili spoluprácu s JUDr. 

Sotolářom z dôvodu ekonomikého. Upozornil na to, že mesto nerieši spory európskeho 

charakteru. Riešime základné veci, či tam značka patrí. Oni riešia problémy, ktoré 

urobil primátor. Mesto dostalo príkaz, aby sa vysporiadalo so značkami. Dodal, že má 

stanovisko z PD Gbely.  Dodal, že tieto problémy by mohol riešiť namiesto JUDr. Siráň 

a Mgr. Bolebruchová.  

 

Ing. Hazlinger dodal, že JUDr. Sotolář zastupuje  mesto aj pri spore skládka  Cunín a to 

asi p. Mihálovi vadí. 

 

p. Papánek požiadal o predloženie faktúr od JUDr. Sotolářa. Zároveň sa spýtal, o akú 

dopravnú značku ide. 

 

Ing. Hazlinger vysvetlil, že PD žiadalo o  odstránenie dopravného značenia na ulici 

Družstevná, aby tam voľne mohli jazdiť traktory. Na rokovaní bola prítomná aj 

poslankyňa Mgr. Volková E.  

 

p. Papánek sa spýtal, či sa voči nám vedie súdne konanie. 

 

Ing. Hazlinger vysvetlil, že sa súdne konanie nevedie, treba dodržiavať dopravné 

značenie. 

 

p. Papánek – sa spýtal, aké je vymáhateľnosť práva, keď nemáme mestskú políciu. 

 

Ing. Hazlinger – vysvetlil, že štátna polícia bola posledné mesiace vyťažená z dôvodu 

pandémie COVID – 19.  Jazda po Družstevnej ulici išla do takých extrémov, že traktory 

jazdili aj prázdne alebo jazdil v neskorých hodinách pásový traktor. Dodal, že cesta sa 

nedá zväčšiť a pribúda osobných áut, ktoré parkujú na okraji cesty.  

 

p. Papánek sa spýtal, či boli rokovania s PD Gbely. 

 

Ing. Hazlinger vysvetlil, že rokovaní bolo niekoľko a chceli stále odstrániť značky. 

 

Mgr. Volková E. – dodala, že najhoršie je to v noci, keď po ulici Družstevnej jazdia 

traktory. Ďalej upozornila na značku zákaz státia pred Baltipom, ktorú niektorí vodiči 

nerešpektujú. Požiadala, aby sa upozornili pracovníci polície, aby sa zamerali aj  na 

tento zákaz. 

 

p. Papánek – taktiež upozornil na nerešpektovanie dopravného značenia, zákaz státia, 

vodičmi na ulici Medlenovej.  

 

Ing. Hazlinger dodal, že kontrola dodržiavania  dopravných značiek je v kompetencii 

polície SR. 

 

Mgr. Horinková pochválila pracovníkov SMM Gbely a mesta Gbely za výzdobu 

k MDD, k veľkej noci a pod. 
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k bodu 8  

Záver 

 
Primátor mesta ukončil zasadnutie mestského zastupiteľstva. 

 

V Gbeloch 15. júna 2021 

 

 

 

Ing. Nataša Londarevová                         Ing. Jozef Hazlinger 

     prednostka MsÚ                                                  primátor mesta 

 

 

 

doc. Mgr. Štefan Komorný, ArtD. 

Ing. Róbert Kádar 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


